
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 07/2022

Aika: 24.2.2022 Paikka: Huone 203b
kello 17:00 Konetekniikan talo

Otakaari 4,02150 Espoo

Läsnä: Ilmari Oinonen (puheenjohtaja) Katariina Kokkonen (P 11.2.)
Kalle Koskela (sihteeri) Lauri Vallo
Atte Jämsén (S 7.9.) Otto Jalas
Joonatan Seppänen (S 5.2.) Matti Viitanen
Simo Kauppila Vilma Martti
Aino Tornivaara Lotta Elonen

S/P = saapui/poistui kohdassa

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Oinonen avasi kokouksen ajassa 17:08.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT
5.1. Kokkonen ilmoitti, että lähtee kesken kokouksen.
5.2. Oinonen kertoi tuomistaan raatipinsseistä ja niiden maksujärjestelyistä.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Leeni Nieminen
Henri Brax
Niina Ikonen
Essi Tallgren
Päätös: Hyväksytään yllä mainitut henkilöt killan jäseniksi.

6.2. Raadin palaute
Raati oli saanut palautetta sotkuisesta kiltahuoneesta. Keskustelimme
mahdollisista toimenpiteistä. Sovimme, että asiasta voi ystävällisesti mainita
kiltahuoneella olijoille. Turhan tavaran pois heittäminen aloitetaan. Raadin
siivoustalkoot pidetään ensi keskiviikkona. Viitanen laittaa kiltahuone- ja
kiltahuoneen kehitysvastaaville viestiä.
Raati kiittää palautteesta.
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7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Viitanen: Menee ihan hyvin. Sai tehtyä tentin tänään. Vähensi stressiä.
IE-hommia suhteellisen paljon.
Martti: Eilen oli varastokierros. Se oli kivaa. Tänään oli tentti, joka meni
tarpeeksi hyvin.
Kauppila: Yhteistyö toimii tenttiviikolla. Stressit laskeneet.
Jalas: YYA:sta huolimatta stressit korkealla. On ajatellut että pitää lomaa
kesällä.
Seppänen: Lapin energiat kasaantui viime viikolla. Stressit nousseet, kun tuli
takaisin. Materiaalitekniikan tentti ei mennyt kovin hyvin. Pankkiasiat vielä
kesken. Budjettiasiat stressaa paljon.
Elonen: Semi dystooppinen päivä ollut.
Tornivaara: Rankka päivä ollut. Kovat stressit. Eikä tunnu laskevan.
Huominen inventaariopäivä innostaa. Olisi mieluummin päiväunilla, kuin
kokouksessa.
Kokkonen: Tullut paistinpannua suoraan päin naama tällä viikolla. Tuli myös
hajoaminen, joka ei ole parantunut.
Vallo: Jyystöä ollut viime aikoina. Ei ole saanut purettua stressiä
Minecraft-videopeliin.
Oinonen: Kuuluu ihan hyvää. Tentti ohi ja KP-hakemus paketissa. Budjetti
stressaa paljon.
Koskela: Ukraina.

7.2. Menneet tapahtumat
7.2.1. LuoMus yhteislähtö

Opastus oli hyvä. Toivottiin lisää samantyyppisiä tapahtumia
7.2.2. Take away -pullakahvit

Olivat menestys. Noin 150 pullaa saatiin jaettua.
7.3. Vuosikokous

7.3.1. Sääntömuutos
Oinonen esitteli raadin ehdotusta sääntömuutoksiin. Raati kannatti
esitystä.

7.4. Laskiaisrieha
Keskustelimme järjestelyistä.

7.5. 110-Hermannin vuosijuhlavastaavat
Kauppila muuttaa ja kehittää edellisvuosien Formsia hakemuksia varten.
Ideoimme hakemuksen sisältöä.

7.6. Toimarisitsien valmistelun aikataulu
Keskustelimme valmistelujen aloittamisen ajankohdasta.

7.7. Vuosijuhlaedustukset
7.7.1. Kuumahionta 77

Päätös: Viitanen ja ISO-vastaava Vuorialho edustavat juhlissa.
7.7.2. MARK VII

Päätös: Kauppila edustaa juhlissa.
7.8. Töpsy

Kauppila ilmoitti, että on tehnyt TTER:lle tukihakemuksen kunnostukseen.
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7.9. Tapahtumien maksu
Jalakselle oli epäselvää miten energiateekkaripäivien osallistumismaksut
toimivat. Seppänen selvensi asiaa.

7.10. Tapahtumien tilitys
Keskustelimme miten pysymme ajan tasalla killan rahatilanteesta. Sovimme,
että tapahtumien järjestäjät tekevät tapahtumistaan kulukatsauksen
kuukauden aikana.

7.11. Budjetti
Keskustelimme budjetista.

8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
8.1. Ei esille tulleita asioita.

9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA
9.1. Avainasiakasilta

Päätös: Avainasiakasilta pidetään 10.5.

10. OPINTOTOIMIKUNTA
10.1. Ei esille tulleita asioita.

11. FUKSITOIMIKUNTA
11.1. Haalarit

Kokkonen ja Vallo kertoivat haalarikyselyn vastauksista. Vastausten läpi
käymisen ja niiden pohjalta käydyn keskustelun jälkeen raati tuli
lopputulemaan, että haalarit pidetään ennallaan.

11.2. HBN?!?!?! aikataulu
Kokkonen ja Vallo esittelivät tapahtuman aikataulua.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.

13. RUUTISET-TOIMIKUNTA
13.1. Ruutiset

Kauppila muistutti raatilaisia vastaamaan esittelykyselyyn.

14. EXCURSIOTOIMIKUNTA
14.1. Pikkulaskiainen ilmo

Jalas kysyi killan pikkulaskiaisilmoittaumisesta. Koskela tiedottaa
tapahtumasta.

14.2. KP-jatkot
Keskustelimme tapahtuman työvoimasta.

15. RAHA-ASIAT
15.1. Laskut ja korvaustositteet

Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet.
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16. TIEDOTUS
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK JA AA-KERHOT
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. RIL JA TEK
19.1. Ei esille tulleita asioita.

20. M.E.T.A
20.1. Vallo muistutti raatipaitojen maksamisesta.
20.2. Kauppila kertoi Tekniikan taikaa tapahtuman järjestelyistä.
20.3. Elonen totesi, että kokoukset ovat hänen mielestään liian pitkiä. Kokouksien

kestoa lyhentääkseen, raati sopi, että esityslista pyritään saamaan valmiiksi
kokousta edeltävänä päivänä klo 18 mennessä, jotta kokoustajilla olisi aikaa
perehtyä käsiteltäviin aiheisiin. Lisäksi kokouksessa esitettävien liitteiden on
oltava valmiina kokouksen alkaessa. Esityslistaa voi kuitenkin yhä päivittää
kokouksen alussa ennen sen hyväksymistä, mutta tätä pyritään välttämään.

21. SEURAAVA KOKOUS
21.1. Seuraava kokous pidetään ensi viikon keskiviikkona kello 17:00.

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
22.1. Oinonen päätti kokouksen ajassa 19:54.

VAKUUDEKSI

_______________________                      _______________________

Ilmari Oinonen Kalle Koskela

puheenjohtaja sihteeri


